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Innledning 
 

Alle kommuner og fylkeskommuner skal opprette ungdomsråd. 

Ungdomsrådet er et rådgivende medvirkningsorgan i kommuner og fylkeskommuner. Hver 

kommune og hver fylkeskommune skal opprette et ungdomsråd eller annet 

medvirkningsorgan for ungdom, dette kravet følger av kommuneloven § 5-12. 

Alle saker som gjelder ungdom skal forelegges ungdomsrådet. Rådet kan også ta opp saker 

på eget initiativ. Formålet med ungdomsrådet er å bidra til å sikre en bred, åpen og 

tilgjengelig medvirkning i saker som gjelder ungdom. 

 

Reglement for Hustadvika Ungdomsråd 
VALG OG SAMMENSETNING 

a) Ungdomsrådet skal ha 9 medlemmer, 4 varamedlemmer, 1 fra kommunestyret som 

observatør og 1 fra administrasjonen som sekretær (ikke stemmerett). 

b) Rådet skal være representert av begge kjønn og ha en viss aldersspredning, slik at 

rådet blir mest mulig representativt for ungdommene i kommunen. 

c) Elevrådslederne har møterett, men ikke stemmerett i ungdomsrådet. 

Elevrådslederne skal ha innkalling og referat fra møtene. 

d) Ungdommer bosatt i Hustadvika kommune i alderen 13-20 år kan stemme ved 

valg. 

e) Ungdommer bosatt i Hustadvika kommune i alderen 13-18 år kan stille til valg. 

f) Elever fra både ungdomsskoler og fra videregående skole skal være representert i 

ungdomsrådet. Dersom dette ikke er innfridd etter vanlig stemmetelling skal det 



foretas alderskvotering, slik at ungdomsrådet har minimum en representant fra 

ungdomsskole/videregåendeskole. 

g) Det skal være minimum to representanter av hvert kjønn i ungdomsrådet. Dersom 

dette ikke innfris etter vanlig stemmetelling, skal det foretas kjønnskvotering. 

h) Representantene blir valgt i september. Alle blir innvalgt for to år. Halve 

ungdomsrådet er på valg hvert år. 

i) Ungdomsrådet konstituerer seg selv. Leder og nestleder blir valgt mellom 

ungdomsrepresentantene hvert år. 

j) Det sittende ungdomsrådet har ansvar for å gjennomføre valg sammen med 

sekretær fra kommunen. Ungdomsrådet har ansvar for å informere om oppgaver, 

muligheter og forpliktelser som ligger i det å være medlem i ungdomsrådet, samt 

muligheten til å stille til valg. Informasjonen skal gis ved ungdomsskoler, Fræna 

videregående skole og på ungdomsrådets egen digitale forum. Ungdomsrådet skal 

også innhente navn på kandidater som stiller til valg og sende denne til sekretæren. 

k) Medlemmer av ungdomsrådet som ikke er på valg skal være med å ta imot og telle 

stemmer valgdagen. 

FORMÅL 

a) Være et talerør for ungdommen i Hustadvika kommune. 

b) Høringsorgan i kommunale saker som vedkommer ungdom. 

c) Bidra til gode oppvekstsvilkår for ungdommen. 

d) Påvirke i saker som vedkommer ungdom. 

e) Øke engasjement i ungdomsgruppa. 

MØTE 

Leder i samråd med nestleder og sekretær bestemmer møte ut ifra en vurdering av 

behov. Sekretæren fra kommunen har ansvar for innkalling. Rådet kan gjøre vedtak, 

når minst to tredeler av representantene (6 stk.) er tilstede. Sekretær fører 

protokoll/møtebok. Sekretær har ansvar for at protokoll/møtebok blir sendt ut til 

medlemmer/varamedlemmer, og andre aktuelle parter. 

Det må søkes om permisjon fra vervet, om en ikke kan være med. Om en ikke kan 

stille, må en ha en gyldig grunn for dette. Ved fravær må dette meldes fra om i god 

tid til sekretær. 

ARBEIDSOMRÅDE 

a) Ungdomsrådet skal få tilsendt alle saker som gjelder barn og unge, oppvekstsvilkår 

og andre saker av interesse. Dette skal utføres av sekretæren for rådet. 



b) Sekretæren utpekes av kommunedirektøren. 

c) Ungdomsrådet kan på eget initiativ ta opp saker. 

d) Ungdomsrådet har talerett i kommunestyret og utvalg 

ÅRSMELDING 

Ungdomsrådet utarbeider hvert år en melding om virksomheten sin til 

kommunestyret innen 01.02. Meldingen blir distribuert fra kommuneadministrasjonen 

til aktuelle organ. 

 

Sammensetning av Ungdomsrådet  
 

Rådet har 9 medlemmer og 4 varamedlemmer.  

 

Rådet er valgt etter skolevalg rundt på skolene, hvor det var førende at alle skolene skulle bli 

representert. Grunnet sammenslåingen ble valget ikke i september som delegeringsreglemantet 

tilsier, og konstituerende møte ble holdt 6. februar. Første møte valgte represtantene selv leder og 

nestleder.  

Følgende representanter ble valgt til å sitte i Ungdomsrådet 2020.  

Verv Navn Skole 

Leder Reidar Andre Heilevang Fræna VGS 

Nestleder Tina Hustad Holen Bud barne og ungdomsskole (Går nå på Molde 
VGS.) 

Fast medlem Didrik Storvik Eide Ungdomsskole (Går nå på Fræna VGS.) 

Fast medlem Veslemøy Pedersen Ørgesvik Eide Ungdomsskole 

Fast medlem Noa Vestad Aarø Fræna Ungdomsskole (Går nå på Fræna VGS.) 

Fast medlem  Sondre Åkvik Øvermo Fræna Ungdomsskole (Går nå på Molde VGS.) 

Fast medlem Hanne Sofie Rødal Hustad barne og ungdomsskole  

Fast medlem Markus Aas Aure Julsundet (Går nå på Molde VGS.) 

Fast medlem Andrine Myrstad Helseth Fræna VGS 

Varamedlem Simen Farstad Liaskar Bud barne og ungdomsskole 

Varamedlem Erika Hansgård Hustad barne og ungdomsskole 

Varamedlem Lilja Elise Holberg Rødal Fræna ungdomsskole 

Varamedlem Martin Aalberg Fræna VGS 

Politisk 
representant 

Malin Kleppen Arbeiderpartiet 

Politisk 
møtesekretær 

Emelie M. Langnes Holden Kulturkonsulent 

 

Det vil bli holdt nytt valg høsten 2021. Da har ungdommen sittet i rådet 1 ½ år, de skal opprinnelig 

sitte i to år. Men for å få til å følge reglementet, må valget skje denne høsten 2021. Da må det gjøres 

en vurdering hvem som skal på valg. Faktorer som vil påvirke hvem som skal på gjenvalg vil være: 



• De som ikke blir gjenvalgt, er de mest sannsynlig bosatt i kommunen om to år som 

reglementet krever? 

• Er alle ungdomsskolene representert? 

• Hvem vil fortsette i rådet i ytterligere to år.  

 

 

 

Møter og saker i 2020 
 

 

Antall møter 

 

Rådet har hatt 6 møter i 2020  

Det er mulig å klikke på møtedatoene under for å se sakspapirene.  

Grunnet korona ble de to møtene etter konstitueringsmøtet holdt på teams.  

(Første møte er ikke utlagt referat, da det var ingen saker, og bare konstituering av rådet.) 

 

Dato  Tidspunkt  Møtested  

09.12.2020 12.00 Hustadvika kommunesenter 

30.11.2020 12.00 Rådhuset, Elnesvågen 

28.09.2020 13.00 Rådhuset 

02.06.2020 13.00 Fjernmøte 

14.04.2020 14.00 Fjernmøte 

 

 

Saker som har vært oppe til behandling i 2020:  

 

Saker til behandling:  

• Rådet har hatt 13 politiske saker oppe til behandling. 

• Rådet har gitt 4 høringer.  

• Rådet har hatt minst 8 orienteringer.  

 

 

Politiske saker:  

• Møteplan 2020 

https://aspephpub.public.cloudservices.no/Hustadvika/Dmb/DmbMeetingDetail?meetingId=139
https://aspephpub.public.cloudservices.no/Hustadvika/Dmb/DmbMeetingDetail?meetingId=135
https://aspephpub.public.cloudservices.no/Hustadvika/Dmb/DmbMeetingDetail?meetingId=124
https://aspephpub.public.cloudservices.no/Hustadvika/Dmb/DmbMeetingDetail?meetingId=109
https://aspephpub.public.cloudservices.no/Hustadvika/Dmb/DmbMeetingDetail?meetingId=93


• Hallsituasjonen i Hustadvika 

• Høringsinnspill Hustadvika kommunes økonomi og revidert budsjett 

• Aktivitetsmidlene 

• Kommunale retningslinjer for skoleskyss 

• Forskrift om ordensreglement for grunnskolen i Hustadvika 

• Hjem for en 50-lapp 

• Innspill til E-Ung 

• Felles nettside med jobbmuligheter for ungdom.  

• Orientering angående sak  Hjem for en 50-lapp.  

• Hustadvika kulturplan og kartlegging 

• Drøfte ønsker og muligheter for ungdomsklubb 

• Stoffproblematikken i Hustadvika og omegn.  

Høringer de har uttalt seg på:  

• Høring om forskrift om salg-, skjenke- og serveringsbevilling i Hustadvika kommune. 

• Høring om innspill Hustadvika kommunes Samfunnsdel 

• Høringsuttalelse budsjett 2021 

• Oversikt over helsetilstanden i Hustadvika kommune – ønske om innspill fra rådene 

Orienteringer de har hatt i ungdomsrådet:  

• Introduksjon kommunedirektør Per Sverre Ersvik  

• Orientere om kommunestyrevedtak om retningslinjer for kulturtilskudd 

• Orientering om kommunestyrevedtak om Forskrift om ordensreglement for 
grunnskolen i Hustadvika. 

• Orientering fra Ungdomstinger i Møre og Romsdal 

• Orientering om ny kartlegging Ungdata 

• Orientering av budsjettet fra økonomisjef Ole Rødal 
• Orientering om planforslaget til: kommuneplanens samfunnsdel ved kommuneplanlegger 

Linn E. Myrstad  

• Folkehelsekoordinator Ellen M. Krakeli orienterte om sak: "Oversikt over helsetilstanden 

Hustadvika kommune - ønske om innspill fra rådene". 

Annet arbeid:  

• Ungdomsrådet har deltatt i dialogmøte angående helseomorganisering i kommunen.  

• Ungdomsrådet sendte to representanter til Møre og Romsdal fylkesting for ungdommer. 

Hvorav Leder Reidar Heilevang ble valgt inn i tinget.  

• Marcus Aare deltok på Alle med dugnad.  

 
 

 

 

 



 

 

Vurdering av Ungdomsrådet 
Vi har anholdt 7 møter så langt siden februar 2020 hvor vi da ble valgt inn som tillitsmenn for 

ungdommer blant Hustadvika kommune. Ved første møtet ble Reidar. A. Heilevang valgt som leder 

og Tina Hustad Holen som nestleder. De andre medlemmene med ekstra verv var Marcus Aas Aure 

sosial media bestyrer og sondre Øverom som sekretær. I mars 2020 ble Norge truffet med den første 

bølgen med Covid-19. som gjorde det nokså vanskelig å drive møter siden vi ikke kunne møte ansikt 

til ansikt, men måtte operere via applikasjonen Microsoft teams. Dette stoppet oss ikke ved å være 

effektiv og grundig i arbeid. 

Vi har hatt mange meninger om sakene som ble ført gjennom ungdomsrådet. Alle sammen føler at 

politikerne hører på våre meninger. Vi har blant annet fått viktige saker på vendt siden vi ikke hadde 

fått gå igjennom planene.   

Det vi har satset på i 2020 perioden er arbeid for kulturmedvirkning blant ungdom, ungdommer i 

sport og et bedre kollektivtilbud i Hustadvika Kommune. Men når vi har bekymret oss for større saker 

når det for eksempel budsjettramma for 2020-2024 som viste seg til å engasjere de fleste 

ungdommene i ungdomsrådet i grunnen av nedlagte gammelhjem og hva politikerne egentlig burde 

bruke pengene på.   

Som leder har jeg hatt det privilegiet å lede en så flott gjeng gjennom et hardt og krevende år for 

barn og unge. Jeg håper på en rask vaksinasjon for covid-19 slik at vi kan møtes slik som vi pleide før 

covid-19. 

Med vennlig hilsen: Leder Reidar André Heilevang  

 
 

Planer for videre arbeid og fokusområder i rådet 
 

• Samferdsel, bedre kollektivtrafikk 

• Kultur, jobbe for kulturhus og kulturtilbud.  

• Jobbe for å markedsførere Ungdomsrådet og deres arbeid bedre.  

 

 

 

 

 

 


